
Fra: Per Lerøy (Per.Leroy@austrheim.kommune.no)
Sendt: 07.03.2019 13:37:07
Til: Folkevalde
Kopi: Jon Askeland

Emne: Spørsmål i MISA 13.3.2019
Vedlegg: Busstilbod.docx
Hei.
 
Eg vil gjerne stille to spørsmål i MISA‐møtet 13.3.2019.
 
Det første spørsmålet går til Skyss og dreier seg om skuleskyssen til og frå Austrheim vidaregåande skule. Her viser
eg til vedlagte notat og reisevaneundersøking. Spørsmålet er: Kva kan Skyss gjera for å sikra elevar ved Austrheim
vidaregåande skule betre skuleskyss?  
 
 
 
Beste helsing
Per Lerøy
MISA
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